

## English that brings the world to your fingertips

# Hello! I'm Teacher Serena.



Serena Toh Primary Teacher

## **Qualifications**

Master of Teaching (Secondary) Edith Cowan University Bachelor of Social Sciences Economics National University of Singapore

## **Teaching Philosophy**

My teaching philosophy is built on creating an inclusive and engaging environment where every student can find their voice. I believe in tailoring my approach to each student's unique needs, fostering a love for learning and encouraging independent thinking. It's not just about sharing information; it's about helping students think for themselves, be resilient, and love learning. My aim is to guide them not only to academic success but also to empower them to express themselves confidently and contribute meaningfully to the world around them.

## **Achievements**

With a solid foundation in Economics and a Masters in Teaching, I bring over seven years of diverse teaching experience across Japan, Singapore, and Australia. Beyond the classroom, I've honed my communication skills as a copywriter and web article editor. I take pride in my role as a tutor for students from prestigious primary schools such as Raffles Girls School, Methodist Girls School, Anderson Primary School, and Rosyth School. These experiences have not only enriched my teaching methods but also allowed me to connect with students from various backgrounds, fostering a holistic and adaptable approach to education.

## **Get in Touch**

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

## Join the Erudite Community

Website: <a href="https://www.erudite.sg">www.erudite.sg</a> | Xiao Hong Shu: <a href="https://www.xiaohongshu.com/erudite">www.xiaohongshu.com/erudite</a>

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg



## English that brings the world to your fingertips

## 你好!

## 我是 Teacher Serena.



Serena Toh 小学老师

## 学历

教育学硕士(中学) 爱丽斯科文大学 社会科学学士 经济学 新加坡国立大学

## 教育理念

我的教学理念建立在创造一个包容和引人入胜的环境,让每个学生都能找到自己的声音。我坚信要根据每个学生的独特需求来调整我的教学方法,培养学习的热爱并鼓励独立思考。这不仅仅是传递信息;更重要的是帮助学生自己思考,培养他们的韧性,热爱学习。我的目标不仅是指导他们在学术上取得成功,而且要赋予他们自信地表达自己,并有意义地为周围的世界做出贡献。

## 成就

拥有经济学的坚实基础和教育学硕士学位,在日本、新加坡和澳大利亚等地拥有超过七年多元化的教学经验。除了课堂教学,我还作为文案撰稿人和网站文章编辑锻炼了我的沟通技巧。作为著名小学如莱佛士女子学校、美以美女子学校、安德逊小学和罗赛小学的辅导老师,我为此感到自豪。这些经验不仅丰富了我的教学方法,也使我能够与来自不同背景的学生建立联系,培养了一种全面而灵活的教育方式。

## 联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈,请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈,您可以通过中心的热线电话 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

## 加入 Erudite 社区

网站: www.erudite.sg | 小红书: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg